
Seniorschack Stockholm

Styrelsemöte 6/2023

Fredag 231020 klockan 1400

Plats Zoom

Närvarande:

Dan Israel

Bosse Steiner

Anders Flärdh

Lars-Erik Åberg

Lennart B Johansson

1. Mötet öppnades av Dan Israel

2. Lennart B Johansson valdes till mötessekreterare och Bosse Steiner valdes till

justeringsman.

3. Då samtliga styrelsemedlemmar är närvarande är mötet beslutsmässigt.

4. Protokollet från föregående möte justerades.

5. Dagordningen fastställdes.

6. Ekonomi. Anders Flärdh gjorde en genomgång av ekonomin:

Vi har en ekonomi I balans och numera 133 medlemmar inklusive nya medlemmar via PRO.

Hyresnämnden har betalat ut hyresbidraget och bidragspengar från PRO ska enligt uppgift

vara på väg.

7. Julfesten. Den kommer att äga rum 7 december från klockan 1100.

Vi har som förra året en liten grupp bestående av Anders Flärdh, Dick Öhman och Lennart B

Johansson som håller I trådarna för festen. Vi kommer att använda stora salen för måltiden

och den mindre lokalen (analysrummet) för en blixtturnering för de som vill delta I den efter

måltiden. Björn Löwgren håller I blixtturneringen. Prisutdelningen för insatserna under året I

våra egna schackturneringar samt lagmästerskapen hålls efter huvudrätten.

Det beslutades att klubbens alla funktionärer bjuds på kuvertavgiften som tack för sina

insatser under året. Avgiften för julfesten kommer troligtvis att behöva höjas.

8. Aktiviteter

A, Föreläsningsserien; Gunnar Hedin ska hålla ett föredrag om Gideon Ståhlbergs

slutspelsteknik. Serien som P-O Hesselborn och Bengt Hammar hållit i avslutas under

november .



B, Nybörjarverksamheten med PRO kan fortsätta in I december. Det har varit mellan 18-25

deltagare I september/oktober .

C, Onsdagsturneringarna flyter på enligt Bosse och det är nu ett alternativ att spela 5

december istället för 6 december då Stockholms Schackförbund har julfest I lokalerna.

D, Torsdagsturneringen har I år ett starkare startfält än någonsin tidigare med

bl.a.Stormästaren Lars Karlsson och Internationella mästaren Axel Ornstein som deltagare.

E, RIO. Det finns ett starkt önskemål om snabbschacksturneringar I klubben. Vi ska skicka ut

en förfrågan till klubbens medlemmar om detta. I så fall ska vi försöka att genomföra detta

på Rio om det är möjligt.

F, Lag DM och Allsvenska serien. Vi började bra med en stor seger I Lag DM div 4 mot

Rockaden IV med 4,5-1,5 . I Allsvenskan börjar serien 22/10.

9. Stambytet på salongerna.

Det har inte kommit någon mer information som rör oss.

10. Övriga frågor:

A, Statsbidrag för att motverka ofrivillig ensamhet är inte något för oss. Vi kanske kan jobba

via PRO med en ansökan nästa år.

B, Covid. Vi lägger fram möjligheten att få en ny dos I höst till våra medlemmar.

11. Nästa möte är 20 november klockan 14.00 via Zoom. Anders Flärdh skickar en länk.

Lennart B Johansson Bosse Steiner

Mötessekreterare Justeringsman




